
Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: 
Het lid van de raad dat tijdens het vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp en de vraag voor 
12.00 uur op de werkdag voor het vragenuur bij de raadsgriffier.  
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Aan de voorzitter van de raad. 
 
 
Inleiding/Aanleiding 
In december 2023 heeft de fractie van Burgerbelangen Overbetuwe een aantal technische 
vragen gesteld om inzicht te krijgen in de vraag of het College bij de tariefstelling voor de 
jeugdhulp (in regionaal verband) is afgeweken van de door de raad gestelde kaders en zo ja, 
wat hier de achtergrond van was.  
Daarbij is ook specifiek gevraagd naar alle stukken op basis waarvan in december 2023 in 
regionaal verband is besloten, met instemming van Overbetuwe, om besluitvorming over het 
tarievenonderzoek uit te stellen. De laatste wijziging van de Wet Gemeenschappelijke 
Regelingen heeft klip en klaar geregeld dat wethouders hierbij een ruime informatieplicht 
hebben richting gemeenteraden1. 
 
In de zeer terughoudende beantwoording door het College2 is o.a. vermeld “Op 8 maart 2024 
vindt in de Bestuurscommissie Inkoop Zorg inhoudelijke advisering richting het Bestuur van 
de MGR plaats. Het vroegtijdig openbaar maken van voorlopige  (advies)tarieven zou de 
onderhandelingspositie van de gemeente(n) kunnen schaden. Gezien de impact op de 
gemeentelijke begrotingen zullen de gevolgen van definitieve tarieven vanzelfsprekend zo 
snel mogelijk na bestuurlijke besluitvorming met de raden worden gedeeld. Het college van 
Overbetuwe heeft afgelopen dinsdag vertrouwelijk een voorlopige inschatting met uw raad 
gedeeld. De definitieve impact van nieuwe tarieven zal afhangen van de definitieve tarief 
zelf, én van de uiteindelijke exacte ingangsdatum van deze tarieven.” 
 
Gelukkig zien we dat andere gemeenten in onze regio wat ruimer zijn in hun informatie-
verstrekking. Zo deelde de gemeente Renkum begin januari 2024 een raadsbrief3. Hierin 

 
1 Zie bijv. “Met dit wetsvoorstel worden de kaderstellende en controlerende mogelijkheden van gemeenteraden versterkt door 
de informatiepositie van gemeenteraden te verbeteren. Ook komt er meer aandacht voor participatie bij gemeenschappelijke 
regelingen. Veel bestaande gemeenschappelijke regelingen zijn samenwerkingsverbanden tussen colleges van B&W die 
samenwerken bij de uitvoering van collegebevoegdheden. Dat betekent dat de kaderstellende rol in die gevallen bij 
gemeenteraden is gebleven. In de uitvoering kunnen door samenwerkingsverbanden echter keuzes gemaakt worden die een 
gemeenteraad niet voorzien heeft en die mogelijk ook niet in lijn zijn met de kaders die een raad gesteld heeft of zou hebben als 
hij eerder op de hoogte was geweest. Indien de taak door het college zelf zou zijn uitgevoerd zou de raad verschillende 
mogelijkheden hebben om een collegevoornemen of de wijze van uitvoering aangepast te krijgen. Indien de collegetaak door 
een samenwerkingsverband wordt uitgevoerd, is het voor een raad evenwel een stuk lastiger om bij te sturen. Dit wetsvoorstel 
bevat daarom instrumenten die corrigeren voor de zwakkere positie van gemeenteraden ten opzichte van de situatie dat het 
eigen college een bevoegdheid uitoefent.” 
2 https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/8071b94b-d311-414c-937d-71aa3d40981a 
3 https://raad.renkum.nl/Documenten/Raadsbrief-mbt-voortgang-tariefonderzoek-zorgproducten-Wmo-en-Jeugd.pdf 
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werd niet alleen geschetst hoe in de regionale contractering cao-stijgingen niet zijn 
doorvertaald, maar ook “Aanbieders van zorg hebben de regio aangegeven dat de tarieven 
te laag zijn en dat zij in de problemen zijn dan wel dreigen te komen.” Wij hebben in de 
besloten bespreking in de raad van 23 januari 2024 ook signalen gedeeld die zeer relevant 
zijn voor ouders en kinderen in Overbetuwe. 
 
Vragen 

1. Hoe beoordeelt u de invulling van de actieve informatieverstrekking over de gang van 
zaken in de MGR in de periode van 15 december 2023 tot aan de besluitvorming in 
het MGR-bestuur? Alles overwegend, bent u nog steeds van mening dat de raad pas 
na besluitvorming in het MGR-bestuur hoeft te worden geïnformeerd? Of bent u 
bereid per direct de stukken (en correspondentie hierover) van de bestuurscommissie 
inkoop van 8 maart jl. alsnog met de raad te delen? 

2. Was in december 2023 het tarievenonderzoek afgerond of niet? Zijn na 15 december 
2023 nog aanvullende werkzaamheden verricht door het betrokken externe bureau? 
Zo ja, wanneer zijn die werkzaamheden afgerond? 

3. Waarom is de raad niet geïnformeerd over door u ontvangen signalen van voor 
(ouders en jeugdigen in) Overbetuwe zeer relevante instellingen? Welke acties heeft 
u sinds december 2023 naar aanleiding van die signalen ondernomen, welke corres-
pondentie, welke kontakten zijn hierover geweest vanuit de gemeente en/of de regio? 

 
Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden. 
 
 
Ondertekening, 
Aad Noordermeer (Burgerbelangen OverBetuwe) 
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